

No. 38374

April 25, 2019

Le 25 avril 2019

BETWEEN:

ENTRE :

Maia Bent

Maia Bent

Applicant

Demanderesse

- and -

- et -

Howard Platnick

Howard Platnick

Respondent

Intimé

AND BETWEEN:

ET ENTRE :

Lerners LLP

Lerners LLP

Applicant

Demanderesse

- and -

- et -

Howard Platnick

Howard Platnick

Respondent

Intimé

JUDGMENT

JUGEMENT

The conditional application for leave to cross-appeal is dismissed with costs. The motion to adduce new evidence is deferred

La demande conditionnelle d'autorisation d'appel incident est rejetée avec dépens. La requête sollicitant l'autorisation de présenter

to the panel hearing the appeal. The applications for leave to appeal from the judgment of the Court of Appeal for Ontario, Number C63103, 2018 ONCA 687, dated August 30, 2018, are granted with costs in the cause.

The appeal will be heard with *1704604 Ontario Limited v. Pointes Protection Association, et al.* (38376).

une nouvelle preuve sera déférée par la formation de la Cour qui entendra l'appel. Les demandes d'autorisation d'appel de l'arrêt de la Cour d'appel de l'Ontario, numéro C63103, 2018 ONCA 687, daté du 30 août 2018, sont accueillies avec dépens suivant l'issue de la cause.

L'appel sera entendu avec *1704604 Ontario Limited c. Pointes Protection Association, et al.* (38376).

C.J.C.
J.C.C.